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Mikä on lohkon tilanne (edellisen hallituksen kokouksen jälkeen) 

� Kaikki lohkon klubit ovat aktiivisia ja toimintaa on kauden aikana tehty omien 
perinteisten aktiviteettien parissa 

� Jäsentilanne on miinuksella. Neljä henkilöä ovat poistuneet lohkon klubeista 
luonnollisen poistuman kautta, kaksi lionia on itse eronneet ja 1 lion on 
irtisanottu. Toistaiseksi on lohkoon saatu 1 uusi jäsen ja 2 jäsentä on tulossa 
mahdollisesti vielä kauden aikana  

� Lohkon pj kutsui koolle 26.3.2019 lohkon klubipresidentit ja II alue pj. Tuomo 
Kilpisen 

o Paikalla olivat klubeista Janne Kautto ja Heikki Rajala, LC Palokka, Anne 
Nieminen LC Palokka/Wilma, Martti Koskela LC Jyväskylä / Jyvä ja Jukka 
Kurunsaari LC Jyväskylä / Jyvässeutu 

o Keskustelimme seuraavista aiheista: 
■ Lions-talon tilanne 

● Tuomo Kilpinen kertoi taustoja asiasta ja toi esiin verkosta 
löytyviä asiakirjoja aiheeseen liittyen 

● Mikä on todellinen syy, miksi taloa ei haluta myydä / 19 
entisen liiton pj. kanta asiaan ja toisaalta millaisia ovat 
todelliset kustannukset talon remontoinnista? 

● Miten kustannukset jakautuvat jos remontti tehdään -> 
tuleeko klubeista maksumiehiä? 

● Käsitelläänkö asiaa vielä  tulevassa vuosikokouksessa vai 
ei? 

■ Puhtaat vedet -kampanja 
● Osa presidenteistä oli ollut mukana aluefoorumin 

workshopissa, jonka veti projektipäällikkö Karoliina 
Vilander 

● Sivustolta puhtaatvedet.lions.fi löytyy infoa kampanjasta 
● Keskustelimme siitä ajatuksesta, että aiheeseen liittyen 

voisi perustaa oman teema klubin 



● LC Palokka on suunnitellut ottavansa kampanjan kohteeksi 
ensi kaudella Pappilanjoen kunnostamisen yhteistyössä 
asiantuntijoiden kanssa 

● Mietimme myös mahdollisuuksia toteuttaa yhtä aikaa 
II-alueen klubien kanssa esim. rantojen siivoustalkoot tms. 

● Koulujen kanssa yhteistyötä voisi miettiä biologian 
opettajien kanssa tai lukion luontoaiheisten kurssien 
yhteydessä 

■ Yhteiset aktiviteetit 
● LC Jyväskylä / Jyvässeudun mehuasema aktiviteetti on tällä 

hetkellä jo useamman klubin yhteinen juttu. Halukkaat 
ovat voineet varata työtunteja mehuasemalle. Jukka kertoi, 
että pyrkivät tänä syksynä parantamaan vuorojen 
jakosuhdetta. 

● Palokassa klubit tekevät yhteistyötä mm. nuorisovaihdossa, 
Palokan Lions-pyhän järjestämisessä, Talviriehan talkoissa 
ja heijastinliivien hankinnassa päiväkoteihin ja kouluihin 

● LC Jyväskylä / Jyvässeutu on mukana KEJR-hankkeessa 
(Ketään ei jätetä rannalle), jolla pyritään työllistämään niitä 
nuoria, joiden on vaikea saada muuten työtä. Kyseessä on 
säätiö, joka toimintaa pyörittää, mutta 
yhteistyökumppaneita on useita. Yksi toiminnan kohde on 
jalometallien kerääminen elektroniikka jätteistä. 
Toiminnan pyörittämiseen tarvittaisiin lisää tekijöitä. 

● Keskustelimme siitä tosiasiasta, että klubien jäsenten 
vanhetessa ei enää jakseta toimia kuten ennen ja se tuo 
oman riskinsä perinteisten hyvien aktiviteettien 
toteuttamiselle 

● Koko alueen saman aikaisilla aktiviteeteilla meidän olisi 
mahdollista saada lisää näkyvyyttä toiminnallemme 

■ Klubien jäsentilanne ja hyvinvointi 
● Tuomo Kilpinen kertoi että II-alueen jäsentilanne on nyt 

275 jäsentä, kun se viime vuonna oli vielä 309 
● Kyselyt siitä, miksi toiminta ei kiinnosta tuovat esiin syyn, 

ettei toiminnasta saada henkilökohtaista hyötyä. Tämä 
osoittaa, että toimintaan on lähdetty vääristä 
lähtökohdista. We serve -mottoa ei ole sisäistetty. 



● Nykyajan nuorempi väki ei halua sitoutua toimintaan. 
Erilaiset somessa leviävät kampanjat saavat ihmiset 
liikkeelle, kun kohde on kiinnostava tai halutaan auttaa. 
Ehkä leijonien pitäisi organisoida tällaisia tapahtumia, 
joissa aktivoidaan klubien ulkopuolisia tekijöitä mukaan 
toimintaan ilman jäsenyyden ehtoja. Kun toiminta on 
mielenkiintoista, niin se tuo mukanaan myös jäseniä. 

■ Muuta 
● Keskustelimme LCIF:n Kampanja 100 hankkeesta. Edelleen 

klubeissa on vahvana ajatus siitä, että apu halutaan 
kohdistaa Suomeen. Voi olla, että uusimmat LCIF:n 
päätökset avustaa jäsenhankintaa ja jakaa avustuksia myös 
klubien hankkeisiin Suomessa muuttavat meidän 
ajattelumaailmaa. 

● Osallistujat pitivät tällaisen yhteisen presidenttien 
tapaamisen järjestämistä hyvänä ja yhteistyötä edistävänä 
asiana. Tapaamisen agendan tulee olla ajankohtainen ja 
mielenkiintoinen. 

● Keskustelimme MyLCI tunnusten muutoksesta 28.3.  
 
 

Mitä palautetta lohkon puheenjohtaja on saanut klubeilta piirihallitukselle? 

� Lions sähköpostien määrä on kasvanut hurjasti. Koskaan ei pitäisi lähettää 
sähköpostia, jonka koko on yli 30 Mt. Erityisesti runsaasti kuvia sisältävät 
viestit ovat aivan liian suuria! Muistakaa pienentää kuvat sähköposti/web 
sopiviksi. 

� Koulutuksiin liittyen  tuli kysymys, saako niitä muulloinkin kuin 
piirikokouksessa? Tuomo osasi tähän kertoa, että suunnitelmissa on järjestää 
II-alueella omia koulutustilaisuuksia ensi kaudella. 

� Lions-käsikirja olisi hyvä laatia uusia jäseniä silmällä pitäen, mihin olisi koottu 
tarvittavaa tietoa toiminnasta, klubin viroista ja niiden tehtävistä, sanastosta, 
säännöistä, lyhenteistä, hallinto rakenteista jne. Tietoa kyllä löytyy verkosta, 
mutta siitä on melko vaikeaa löytää oleelliset asiat. Käsikirja auttaisi kummien 
perehdyttämis työssä. 


